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致力于橡胶制品生产与管理智能化、简单化

智造 至简

Yizumi devoted to making the production and management
 of rubber parts intelligent and simple.

Intelligent. Simple.
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                       3.样本中数据为伊之密厂内测试检验得出，仅作为参考信息，不保证是最新数据，一切以实际产品为准。
Disclaimer: 1. Yizumi reserves the right to improve the products described in the brochure. Specifications are subject to change without notice.

2. The product photos in the brochure are for reference only, and the products are subject to the actual product.
3. The data in the brochure obtained is from Yizumi's laboratory test, and it is for your reference only. It does not guarantee it is the latest data. 
    All information contained is subject to the actual product.



为满足客户和市场对智能化、简单化的需求，我们运用模块化理念对设备
进行技术革新和模块化设计，客户通过简单的选择即可获得量身定制的、
智能化的、更高性价比的解决方案。

In order to meet customer needs and the market requirements for intelligence and 
modularization, we upgraded technology and adopted module design with the concept 
of modularization. Customers could receive customized, intelligent, and high cost-effective 
solutions by simple choices.

致力于橡胶制品生产与管理智能化、简单化
智造  至简

Industrial 4.0 

Yizumi devoted to making the production and management of rubber parts 
intelligent and simple.
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关于我们
ABOUT US

SINCE 2002

广东伊之密精密机械股份有限公司创始于2002年，立足中国广东，放眼全球发展，专注
高分子材料及金属成型领域，现已成立注塑机、压铸机、橡胶机、高速包装系统、机器
人自动化集成系统等多个事业部，是一家集设计、研发、生产、销售及服务为一体的装
备供应商。

佛山伊之密精密橡胶机械有限公司为广东伊之密控股子公司，成立于2009年，是橡胶注
射成型行业两项国家标准起草单位，其生产制造的橡胶注射成型机雄踞中国市场前列，
广泛应用于汽车、电力、电子等行业，以及轨道交通、医疗、家电等领域各类橡胶制
品。依托股份公司先进、全面的基础技术和橡胶机团队的丰富经验与专业技术，伊之密
能为客户提供量身定制的解决方案，满足全球客户的个性化需求。

宗旨:  我们致力于让中国装备技术与世界同步，并为全球客户创造更佳的投资回报和客户
            体验。

使命:  矢志成为所在领域的世界级企业。

愿景:  成为一家经营好、管理好、文化好，让员工引以为傲，为社会仰慕及尊敬的企业，
            永续经营。

Guangdong Yizumi Precision Machinery Co., Ltd. was founded in 2002, based in Guangdong, China, with a global 
perspective, focusing in the field of polymer and metal material molding. As a comprehensive equipment and solution 
provider, the company has technological know-how and integrated R&D, production, sales and service, and has set up 
plastic injection machine division, die casting machine division, rubber injection machine division, high speed packaging 
system division, and robotic automation system division.

Yizumi Rubber Machinery Co., Ltd., a holding subsidiary of Yizumi Group, was founded in 2009 and has drafted two National 
Standards for the Rubber Injection Machine Industry.  Yizumi rubber injection molding machine ranks among the forefront 
in China market with a wide range of applications for molding all kinds of rubber parts in automobile, energy, electronics, 
railway transportation, medical care, household appliances. Combining advanced and comprehensive foundation 
technology from Yizumi group and considerable experience and specialized technology from the rubber machinery team, 
Yizumi can provide customized solutions to satisfy global customers' personalized needs.

We are dedicated to enabling Chinese equipment manufacturing technology to keep pace with the top firms 
in the world, creating better user experience and investment return for customers worldwide.

Aim:

Mission:
Vision:

We are determined to become a world-class enterprise in the industry.

We wish to become a long-lasting enterprise with effective operations, efficient management and excellent 
culture, of which the employees are proud and to which social respect are showed.



全球化运营能力
Global Operation Capability

400,000m²

全球生产基地占地面积超
40万平方米;
Global production bases cover 
over 400,000m².

2,700+

现已成立五大事业部，全
球员工超过2700人;
Five divisions with more than
2,700 employees.

70+ 

业务范围覆盖70多个国家
和地区;
Business is extended to over 70 
countries and regions.

115个

YFO服务网点遍布中国76个
城市地区和39个海外国家;
YFO service network across 76
cities in China and 39 countries.

为全球客户创造更大的价值

伊之密布局全球，在全球范围内设立多个技术服务中心、研发中心和
销售网点，为客户提供领先的橡胶注射成型方案及服务，从而为客户
拓展更大的竞争优势。
As the step of globalization, Yizumi has set up several technical and service centers, 
R&D centers and sales network worldwide to provide customers with leading rubber 
injection molding solutions and services, so as to develop greater competitiveness 
for customers.

Yizumi Is Committed To Being A Technologically Leading Supplier Of 
The Best Cost-effective Solution
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德国纽伦堡技术服务中心

印度古吉拉特邦工厂

越南技术服务中心

德国亚琛研发中心
及技术服务中心

中国高黎总部及生产工厂

中国五沙第一工厂

Germany Aachen R&D Center 
and Technical Center 

Yizumi Headquarters and Gaoli Factory

China Wusha Factory 1

中国吴江生产工厂
China Wujiang Factory 

U.S. Ohio Factory & 
Technical Center

美国俄亥俄生产工厂
及北美技术中心

India Gujarat Factory

Germany Nuremberg Technical Center 
Vietnam Technical Center

巴西技术服务中心
Brazil Technical CenterGLOBAL

中国五沙第二工厂
China Wusha Factory 2





规范生产 严控品质
Standardized Production Strict Quality Management
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伊之密一直深化公司转型，由量变到质变，通过连接欧洲先进成型技术，并在国内外成立研发和创新中心，不断引进国际先进
技术，为客户拓展更大的竞争优势。
Yizumi has been deepening the transformation and upgrade of the company. Through the connection of advanced European molding technology, and the 
establishment of R&D center and innovation center in China and abroad, Yizumi always introduces internationally advanced technology to strengthen 
customer's competitiveness.

伊之密致力于打造国际先进的制造平台，其中包括多台千万级加工设备，如: 日本“OKUMA”“、TOSHIBA  、“MORI SEIKI 、
“MAZAK”、捷克TOS 重型镗铣加工中心等，为关键零部件的加工提供了有力的保证。

” ”

精密制造平台
Precise Manufacturing Platform

伊之密致力于打造国际先进的制造平台，为生产提供坚实保障
Yizumi is committed to creating a globally advanced manufacturing platform and providing a reliable guarantee for production

Yizumi is committed to building an internationally advanced manufacturing platform with multiple processing equipment worth tens of 
millions of dollars. This platform includes "OKUMA", "TOSHIBA", "MORI SEIKI" and "MAZAK" from Japan, TOS heavy boring and milling 
machining center from Czech Republic. Yizumi provides a powerful guarantee for the processing of key parts.

To significantly improve product's components accuracy, processing accuracy, and assembly accuracy, Yizumi is equipped with sophisticated 
original imported testing instruments and equipment, and always upholds high-quality standards.

模块化生产运营模式
Modular Production and Operation Model

伊之密通过模块化设计、模块化多级生产计划，实
现小批量连续流作业与单件离散作业共存的运营模
式，可满足常规机型与定制化机型的不同生产需
求，进一步满足客户对产品质量、个性化及交货期
的需求。

符合ISO9001:2015的质量管理体系；
实施标准化作业，保证产品的一致性；
全面实施自工序完结，杜绝不良品的流转；
全员参与持续改善与创新工作——YKS持续改善
体系。

严格的质量管理，提升客户满意度
Strict Quality Management, Better Customer Satisfaction

Following ISO9001:2015 Quality Management System;
Implement standard operation procedures, guarantee the 
consistency of Yizumi products;
Full implementation of self-process completion, to prevent the 
circulation of defective products;
All staff participate in continuous improvement and innovation 
– Yizumi Kaizen System.

为了大幅度提高产品的零件精度、加工精度和组装精度，伊之密专门配备精良的原装进口检测仪器和设备，始终秉持
高质量标准。

Production with flexible single order production co-existed 
operation mode. Yizumi can meet the production 
requirements of both conventional and customized machines 
and further satisfy customers' demands for production 
quality, individualized needs, and date of delivery.


